

## July 2024

2	Tue	7:00pm	<i>Akathist before the icon of Our Most Holy Lady Theotokos "Rescuer of the Perishing"</i>	
6	Sat	5:00pm	Vigil (confession)	2ND SUNDAY AFTER PENTECOST ALL SAINTS OF NORTH AMERICA THE NATIVITY OF THE FORERUNNER
7	Sun	9:30am 10:00am	Confession Divine Liturgy	
8	Mon	7:00pm	Great Vespers	The Appearance of the Tikhvin Icon of the Mother of God
9	Tue	10:00am	Divine Liturgy	
		7:00pm	<i>Akathist before the icon of Our Most Holy Lady Theotokos "Rescuer of the Perishing"</i>	
11	Thu	7:00pm	Vigil (confession)	THE GLORIOUS AND ALL-PRAISED APOSTLES PETER & PAUL
12	Fri	10:00am	Divine Liturgy	
13	Sat	5:00pm	Vigil (confession)	3RD SUNDAY AFTER PENTECOST
14	Sun	9:30am 10:00am	Confession Divine Liturgy	
16	Tue	7:00pm	<i>Akathist before the icon of Our Most Holy Lady Theotokos "Rescuer of the Perishing"</i>	
17	Wed	7:00pm	Great Vespers	Ven. New Martyrs Elizabeth & Nun Barbara Uncovering of the Relics of Ven. Sergius
18	Thu	10:00am	Divine Liturgy	
20	Sat	5:00pm	Vigil (confession)	4TH SUNDAY AFTER PENTECOST THE APPEARANCE OF THE KAZAN ICON OF THE MOTHER OF GOD
21	Sun	9:30am 10:00am	Confession Divine Liturgy	
23	Tue	7:00pm	Great Vespers	Equal-to-the-Apostles Great Princess Olga
24	Wed	10:00am	Divine Liturgy	
27	Sat	5:00pm	Vigil (confession)	5TH SUNDAY AFTER PENTECOST EQUAL-TO-THE-APOSTLES GREAT PRINCE VLADIMIR
28	Sun	9:30am 10:00am	Confession Divine Liturgy	
30	Tue	7:00pm	<i>Akathist before the icon of Our Most Holy Lady Theotokos "Rescuer of the Perishing"</i>	

**\*Please note:** Confessions are heard regularly during the All-night Vigil on Saturday.

**\*\*If you would like to confess during the week (except Monday) – please arrange a time by calling the office at (323) 661-7000. The priest will have more time to offer to hear your confession.**

**\*\*\* Confession before (and even more so during) the Liturgy is only for extraordinary cases when those preparing to receive the Holy Mysteries are unexpectedly troubled by extraordinary transgressions and were otherwise unable to receive the sacrament of Confession on another day.**

## Июль 2024

2	вт	7:00 ч.в.	<i>Акафист пред иконой Пресвятой Богородицы «Взыскание погибших»</i>	
6	сб	5:00 ч.в.	Всенощная (исповедь)	НЕДЕЛЯ 2-Я ПО ПЯТИДЕСЯТНИЦЕ, ВСЕХ СВЯТЫХ В ЗЕМЛЕ АМЕРИКАНСКОЙ ПРОСИЯВШИХ РОЖДЕСТВО ПРЕДТЕЧИ И КРЕСТИТЕЛЯ ИОАННА
7	вс	9:30 ч.у. 10:00 ч.у.	Исповедь Литургия	
8	пн	7:00 ч.в.	Вечерня	Тихвинской иконы Божией Матери
9	вт	10.00 ч.у.	Литургия	
		7:00 ч.в.	<i>Акафист пред иконой Пресвятой Богородицы «Взыскание погибших»</i>	
11	чт	7:00 ч.в.	Всенощная (исповедь)	СЛАВНЫХ И ВСЕХВАЛЬНЫХ ПЕРВОВЕРХОВНЫХ АПОСТОЛОВ ПЕТРА И ПАВЛА
12	пт	10.00 ч.у.	Литургия	
13	сб	5:00 ч.в.	Всенощная (исповедь)	НЕДЕЛЯ 3-Я ПО ПЯТИДЕСЯТНИЦЕ
14	вс	9:30 ч.у. 10:00 ч.у.	Исповедь Литургия	
16	вт	7:00 ч.в.	<i>Акафист пред иконой Пресвятой Богородицы «Взыскание погибших»</i>	
17	ср	7:00 ч.в.	Вечерня	Прмцц. вел. кн. Елисаветы и инокини Варвары Обретение честных мощей прп. Сергия
18	чт	10.00 ч.у.	Литургия	
20	сб	5:00 ч.в.	Всенощная (исповедь)	НЕДЕЛЯ 4-Я ПО ПЯТИДЕСЯТНИЦЕ ЯВЛЕНИЕ ИКОНЫ ПРЕСВЯТОЙ БОГОРОДИЦЫ ВО ГРАДЕ КАЗАНИ
21	вс	9:30 ч.у. 10:00 ч.у.	Исповедь Литургия	
23	вт	7:00 ч.в.	Вечерня	РАВНОАПОСТОЛЬНОЙ ВЕЛИКОЙ КНЯГИНИ ОЛЬГИ
24	ср	10.00 ч.у.	Литургия	
27	сб	5:00 ч.в.	Всенощная (исповедь)	НЕДЕЛЯ 5-Я ПО ПЯТИДЕСЯТНИЦЕ РАВНОАП. ВЕЛ. КН. ВЛАДИМИРА
28	вс	9:30 ч.у. 10:00 ч.у.	Исповедь Литургия	
30	вт	7:00 ч.в.	<i>Акафист пред иконой Пресвятой Богородицы «Взыскание погибших»</i>	

**\*Обратите внимание:** вы можете поисповедоваться во время Всенощной в субботу.

**\*\*Если вы хотите исповедаться в течении недели (кроме понедельника) - согласуйте время, позвонив по офисному телефону (323) 661-7000. У священника будет больше возможности уделить вам внимание.**

**\*\*\* Исповедь перед (и тем более – во время) Литургии – только для особых случаев, когда вас тревожат чрезвычайные прегрешения, и у вас нет возможности приехать на исповедь в другой день.**